
 

 

 

ZAPISNIK 

 

SVEČANE 234. SJEDNICE PRAVNOG FAKULTETA U RIJECI, održane 26. rujna 2023. 

godine u 12:00 sati u dvorani Luje Margetića 

 

Pravni fakultet proslavio 50 godina studija prava u Rijeci 

  

Pravni fakultet u Rijeci 26. rujna 2023. ponosno je proslavio dan fakulteta i svoju vrijednu obljetnicu: 

50 godina od pokretanja studija prava u Rijeci, a koju dijeli i sa Sveučilištem u Rijeci. Tim povodom 

održana je svečana sjednica Fakultetskog vijeća na kojoj je osim zaposlenika i studenata fakulteta, 

sudjelovao veliki broj uglednih suradnika, partnera i prijatelja fakulteta. 

 

Pozdravni govor uputila je Prorektorica prof. dr. sc. Marte Žuvić. Prema ocjeni prorektorice za studije, 

studente i osiguranje kvalitete Sveučilišta u Rijeci, prof. dr. Marta Žuvić, Pravni fakultet je jedna od 

perjanica sveučilišta. Istaknula je kako to vidimo iz godine u godinu po ostvarenjima Strategije 

Sveučilište u Rijeci u kojoj Pravni fakultet ostvaruje s iznimnim uspjehom svoje visoko postavljene 

ciljeve. Time ne ostvaruje samo svoj napredak, već doprinosi i napretku Sveučilišta u Rijeci. Pravni 

fakultet se odmah nakon našeg uključivanja u europsku alijansu YUFE uključio u podskupinu pravnih 

fakulteta i izgrađuje europsku mrežu novih iskoraka, kazala je prorektorica. 

Ovom prilikom je prorektorica u ime Sveučilišta dodijelila je Povelju Sveučilišta Pravnom fakultetu. 

Pozdravni govor uputio je  Vlado Skorup, predsjednik Županijskog suda u Rijeci. Čestitajući obljetnicu 

Pravnom fakultetu, predsjednik Županijskog suda u Rijeci Vlado Skorup kao jedno od najvažnijih prava 

istaknuo je pravo na pravično suđenje te naglasio potrebu za jačanje uloge sudaca, promicanje njihove 

neovisnosti, a posebno stručnosti, ocijenivši to kao osnovni preduvjet postavljanja visokih standarda 

učinkovitosti pravne zaštite koja počinje upravo na Pravnom fakultetu. 

Pozdravne govore su također uputili Gradonačelnik Grada Rijeke Marko Filipović i zamjenik Župana 

Vojko Braut, posebno istaknuvši iznimno dobru suradnju sa Pravnim fakultetom. 

Sudac Vrhovnog suda, Dragan Katić u svom pozdravnom govoru posebno se osvrnuo na kvalitetu 

završenih studenata, ustvrdio je da je neoboriva pretpostavka da će student riječkog Pravnog fakulteta 

biti dobar pravnik i sudac, jer iza riječkih studenata prava stoji jak kapital i uvijek su nekoliko stepenica 

ispred kolega s ostalih hrvatskih pravnih fakulteta. 

Pozdravni govor Ivice Šuška, državnog tajnika u MZO započeo je riječima da nije fraza kada se kaže 

da je Pravni fakultet u Rijeci ponajbolji među hrvatskim pravnim fakultetima. Stojim iza tih riječi, jer 

dokumenti o kvaliteti i reakreditaciji to potvrđuju i dokazuju – istaknuo je državni tajnik Ministarstva 

znanosti i obrazovanja. 

To je ujedno bila i sjednica na kojoj je dosadašnja uprava na čelu s dekanicom prof. dr. sc. Vesnom 

Crnić-Grotić podnijela završno izvješće, dok je nova uprava  koju će predvoditi prof. dr. sc. Dario Đerđa 

kao dekan, iznijela bitne smjernice svoga rada u budućnosti. 



 

 

Riječki Pravni fakultet danas ima više od 80 zaposlenih i 1.500 studenata, a kako je istaknula dekanica 

prof. dr. Vesna Crnić-Grotić, u proteklih 50 godina studij na toj visokoškolskoj ustanovi završilo je 

više od šest tisuća studenata. 

Dekanica je istaknula kako se trenutno  izvodi šest studijskih programa na svim razinama. U nastavi se 

možemo pohvaliti konstantnim praćenjem i unapređivanjem kvalitete studijskih programa i nastavnih 

procesa. Samo u zadnjih nekoliko godina studijski smo program mijenjali i prilagođavali čak sedam 

puta, a najveći naglasak nam je bio na tome da studenti stječu praktična znanja i vještine. To postižemo 

s partnerskim ugovorima s institucijama i tvrtkama, kao i s odvjetničkim uredima, odnosno uvođenjem 

kliničkih predmeta, kazala je dekanica. 

Ta je visokoškolska ustanova, dodala je, posljednjih šest godina među tri najbolje ocjenjena fakulteta 

Sveučilišta u Rijeci prema anketama završenih studenata, a posljednje tri akademske godine najbolje 

ocjenjena sastavnica od strane studenata i nastavnika. 

V. d. predsjednika Studentskog zbora - Sandro Miličković obratio se svim uzvanicima svečane sjednice 

te istaknuo dobru suradnju studentskih organizacija i uprava fakulteta. 

Ovom prigodom dodijeljene su zahvalnice i priznanja: 

1. Grad Rijeka - za podršku u osnivanju Pravnog studija i dugogodišnju uspješnu suradnju te vrijedan 

doprinos u nastavnoj i znanstvenoj djelatnosti 

2. Ekonomski fakultet u Rijeci - za podršku u osnivanju Pravnog studija i dugogodišnju uspješnu 

suradnju te vrijedan doprinos u nastavnoj i znanstvenoj djelatnosti 

3. Pravni fakultet u Zagrebu - za dugogodišnju uspješnu suradnju te vrijedan doprinos u nastavnoj i 

znanstvenoj djelatnosti. 

4. Talijanski konzulat u Rijeci - za dugogodišnju uspješnu suradnju te vrijedan doprinos u nastavnoj i 

znanstvenoj djelatnosti 

5. Prof. dr. sc. Velinka Grozdanić - za više od 40 godina rada na Fakultetu i izniman doprinos njegovu 

razvoju. 

6. Boška Barić, dipl. iur. - za više od 40 godina rada na Fakultetu i izniman doprinos njegovu razvoju. 

 

 


